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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen jogharmonizációs hiányosságokat kell Magyarországnak még pótolnia?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Petrétei József igazságügy
miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Sok helyen megelégedéssel olvashatjuk, hogy Magyarország alapvetően jó eredményeket
tud felmutatni a jogharmonizáció területén . Különösen örülünk annak, hogy nemcsak az
újonnan csatlakozottakhoz képest szerepelünk jól, hanem számos régi tagállammal is
felvesszük a versenyt .
A belső piac területén ugyanakkor küzdünk némi lemaradással - legutóbbi értesüléseim

szerint adósok vagyunk p1. az elektronikus berendezések hulladékaira vonatkozó szabályozás,
illetve bizonyos állategészségügyi és állattenyésztési jogszabályok elfogadásával .
Két kérdéssel fordulok Miniszter úrhoz. Az egyik arra irányul, hogy mi okozta a késedelmet

ezeken a területeken, illetve mikorra várható a megfelelő jogszabályok meghozatala?
Másodsorban azt szeretném megtudni, hogy mely egyéb kérdésekben vannak még

Magyarországnak jogharmonizációs elmaradásai, akár a belső piaci szabályozás, akár egyéb
területeket illetően?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . május 4 .
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Hörcsik Richard

Írásbeli kérdés

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

